
Saltsjö-boo, 16 maj 2021 
Information från STvf angånde VS-projektet.  

STvf har skapat en arbetsgrupp för VS-projektet döpt till VS-gruppen. 
Medlemmarna är Peter Blomgren (ordförande), Niklas Sköldkvist, Lars-Olof Pettersson och Sverker 
Lidén, med bistånd av Lars Larsson vad gäller den tidigare projekteringen gjord i september. 

VS-gruppen har haft sju stycken protokollförda möten med Nacka Vatten och Avfall, NVOA (Nacka 
Kommun).  VS-gruppen har träffat Lantmäteriet vid 3 tillfällen och även haft flera möten med Boo-
Energi samt Skanova (nuvarande leverantör att fiber). 

Vi får efter hand större och större förståelse av både kostnader och tidplan. Arbetet med att skapa 
förutsättningar för att projektet (bättre vägar och tillgång till vatten/VA) kan vara klart under år 
2024, baserat på att genomförandet tar två år, är fortfarande vårt mål. 

NVOA planerar att gå ut med information innan sommaren och Lantmäteriet planerar för ett 
informationsmöte efter sommaren. 

Efter denna information så planerar Vägsamfälligheten att kalla till ett möte för att få mandat hur 
våra medlemmar önskar att projektet går vidare. 

På detta möte så kommer även uppskattade kostnader för VS-projektet att presenteras. 

VS-gruppen kommer kontinuerligt att lägga upp information mha en hemsida som 
heter www.sommarbo.one och där hittar ni VS-gruppen under https://sommarbo.one/vs-gruppen- 
och-dess-arbete.html 

 
Här kommer vi även att svara på de frågor som ni väljer att mejla till VS-gruppen. Mejla gärna frågor 
till sverker@lidenconsulting.com så försöker VS-gruppen efter bästa förmåga att svara.  
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